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Protokół Nr 3/XXXI/2013 
 

z XXXI sesji zwyczajnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 21 marca 2013r. 
w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 16.00 –19.00. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych.  
Radny Lesław Podolski oraz Radny Marian Ślęzok nieobecni usprawiedliwieni. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Sekretarz Gminy- Szymon Żyłka 
Skarbnik Gminy- Małgorzata Cyl 
Radca Prawny- Mirosława Sulewska 
Dyrektor GOK- Bogusława Leśniowska  
Kierownik GOPS- Irena Sitek 
 
Ad. 2 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 1/XXIX/2013 z sesji Rady Gminy z dnia 30 stycznia 2013 r.  
4. Przyjęcie protokołu nr 2/XXX/2013 z uroczystej sesji Rady Gminy z dnia 27 lutego 

2013 r.  
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-

2021.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-

2021.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 4/XXIX/2013 Rady Gminy w 

Boronowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Boronowie.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Boronowie.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów-przewodniczących 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Boronów.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego dotyczącą 
uchwały Rady Gminy w Boronowie nr 60/XXV/2012 z dnia 26 września 2012 r. w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego teren sołectwa Zumpy w Gminie Boronów.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego dotyczącą 
uchwały Rady Gminy w Boronowie nr 61/XXV/2012 z dnia 26 września 2012 r. w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego teren sołectwa Dębowa Góra w Gminie Boronów.  
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19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boronów w 2013 r.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 103/XXVIII/2012 Rady Gminy 
w Boronowie z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na rok 2013.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2013.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 98/XXVIII/2012 Rady Gminy w 
Boronowie z dnia 27 grudnia 2012 r.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
24. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, 

położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów na czas dłuższy niż 3 
lata.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
32. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na 

terenie Gminy Boronów.  
34. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

35. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania planu działalności 
Instytucji Kultury-Gminnego Ośrodka Kultury w Boronowie za okres od 1 stycznia 
2012 r. do dnia 31 grudnia 2012 r.  

36. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Boronowie za 2012 r.  

37. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
38. Interpelacje i zapytania radnych. 
39. Wolne głosy i wnioski. 
40. Sprawy różne. 
41. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 3 
 
Rada Gminy 12 głosami „za” 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęła protokół 
nr 1/XXIX/2013.  

Ad. 4 

Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła protokół nr 2/XXX/2013.  

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyły się 
posiedzenia komisji stałych Rady Gminy: 

• 14.02.2013 r. Komisji Budżetu […] oraz Komisja Bezpieczeństwa […] 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu Irena Brol zabrała głos i poinformowała, że 
głównym tematem omawianym przez członków obu komisji było wprowadzenie nowego 
systemu gospodarowania śmieciami na terenie naszej Gminy. W posiedzeniu uczestniczył 
Sekretarz Gminy Szymon Żyłka, który na bieżąco wyjaśniał poruszane kwestie.  
Zastanawiano się, czy zmieniać ustalone stawki, ale zdecydowano, że ewentualne zmiany 
będą dokonywane w przyszłym roku, gdy nabędziemy pewnego doświadczenia 
i rozeznania w gospodarce śmieciowej. Ponadto poruszono kwestię pobierania odpadów 
za gospodarstwo, a nie od mieszkańca, ale ten problem również zostawiono do 
ponownego przeanalizowania w późniejszym terminie.  

Ponadto analizowano zrealizowane i prowadzone na terenie Gminy inwestycje. Sekretarz 
Gminy udzielił w tym zakresie niezbędnych informacji oraz omawiano problem 
przyznania dotacji na zakup samochodu bojowego dla OSP w Boronowie. Szczegóły 
z posiedzenia zawarte są w protokole komisji.  

• 18.02.2013 r. Komisja Rewizyjna 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Sierańska przedstawiła pokrótce 
omawiane na posiedzeniu zagadnienia. Komisja analizowała przyznane przez Urząd 
Gminy dotacje dla stowarzyszeń w roku 2012. Wszystkie z analizowanych podmiotów, tj. 
Stowarzyszenie dla Boronowa, Stowarzyszenie Miłośników Ziemi Boronowskiej oraz 
TKKF Boronovia złożyły w terminie stosowne sprawozdania z wykorzystanych dotacji. 
Komisja Rewizyjna nie doszukała się żadnych uchybień w procedurze przyznania 
i wykorzystania dotacji.  

25.02.2013 r. odbyło się kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym 
kontrolowano wydatki Urzędu Gminy związane z bieżąca działalnością oraz 
z oczyszczalnią ścieków. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zwróciła uwagę, że 
wydatki w roku 2012 zmalały w porównaniu z rokiem 2011 (np. telefony, delegacje, 
materiały biurowe). Natomiast jeżeli chodzi o oczyszczalnie ścieków wydatki utrzymują 
się mniej więcej na jednym poziomie. Dodatkowe wydatki w kwocie 48 tyś. związane 
były z zaleceniami pokontrolnymi na czyszczenie z osadów oraz na powtarzające się 
niestety awarie powodowane przez zatykanie sieci przez mieszkańców. O szczegółach 
można przeczytać w protokole Komisji.  

• 13.02.2013 r. Komisja Oświaty […] 

Przewodniczący Komisji Witold Stawiarz poinformował, że posiedzenie odbyło się 
w GOK z udziałem Dyrektor GOK Pani Bogusławy Leśniowskiej. Głównym tematem 
były obchody XX- lecia reaktywowania Gminy Boronów i dwudniowy czerwcowy festyn, 
który ma się odbyć z tej okazji. Program festynu jest już prawie dopięty. Ponadto 
omawiano przebieg, charakter organizowanych w roku 2012 imprez gminnych oraz 
zainteresowanie mieszkańców udziałem w tych wydarzeniach. Analizowano plan imprez 
na rok 2013 oraz poziom czytelnictwa, a także działalność kół zainteresowań. 

Przewodniczący Komisji nadmienił, ze w związku z jubileuszem będzie organizowany 
konkurs fotograficzny oraz konkurs wiedzy o gminie w ZPO w Boronowie. Więcej 
informacji znajduje się w protokole z posiedzenia Komisji.  

• Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż  poinformował, że 16.02.2013 r. 
odbyło się walne zebranie członków Ochotniczej Straży Pożarnej, w którym wraz 
z Wójtem Gminy uczestniczył. 
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• Dnia 1.03.2013 r. - Przewodniczący Rady Gminy oraz Przewodnicząca Komisji 
Zdrowia Irena Czernecka brali udział w spotkaniu, które odbyło się w Lublińcu 
(gdzie ????) w sprawie obrony Powiatowego Centrum Powiadamiania Ratunkowego 
w Lublińcu, które zamierza się zlikwidować. Przewodniczący rad podpisali stosowną 
petycję sprzeciwiającą się pomysłowi likwidacji oraz zostali zaopatrzeni w listy w 
celu zbierania podpisów wśród mieszkańców gmin. W naszej gminie zebrano 553 
podpisy sprzeciwu wobec likwidacji PCPR. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim, którzy włączyli się aktywnie w zbiórkę podpisów, zwłaszcza 
Przewodniczącej Komisji Zdrowia Irenie Czerneckiej.  

Ad. 6 

Wójt Gminy  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami - informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Radny Bogdan Hutsz zapytał Wójta o przybliżony termin uzyskania dofinansowania do 
ścieżki w Zumpach i o termin wycięcia drzew. 

Wójt Gminy Rufin Majchrzyk odpowiedział, że nie zna terminu. Po podjęciu uchwałą 
decyzji, Zarząd Województwa Śląskiego wyśle stosowne porozumienie.  

Natomiast, odnośnie wycinki drzew, posłano prośbę o uzgodnienie projektu decyzji 
zezwalającej na wycinkę do RDOŚ w Katowicach, gdyż taka jest procedura. Jeżeli w ciągu 30 
dni nie będzie odpowiedzi z RDOŚ, można uznać, że nie wnoszą uwag i Gmina może wydać 
decyzję o wycięciu drzew.  

Radny Bogdan Hutsz zapytał, jaki jest stosunek dofinansowania do ścieżki.  

Wójt  odpowiedział, że stosunek ten wynosi 40 do 60.  

Ad. 7 
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła, że w uchwale zwiększamy budżet po stronie 
przychodów o wolne środki z 2012 roku o kwotę 130 000 zł, którą po stronie wydatków 
przeznaczamy na dotację inwestycyjną dla OSP na zakup samochodu pożarniczego.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 17/XXXI/2013 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2013 rok.  
 
Ad. 8 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, że zwiększamy budżet po stronie przychodów o wolne 
środki z 2012 roku o kwotę 11 500 zł, którą po stronie wydatków przeznaczamy na bieżące 
remonty gminnego zasobu komunalnego i mieszkaniowego.  
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk uzupełnił wypowiedź Skarbnika Gminy, że przewidziano 
zbyt małą kwotę na remont Sali OSP. Aby zrealizować zadanie wykorzystano na ten cel 
środki zaplanowane na inne remonty zasobów komunalnych. Teraz należy te środki 
uzupełnić.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 18/XXXI/2013 w sprawie 
zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
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Ad. 9 
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z pismem Ministerstwa Finansów o ostatecznych 
kwotach subwencji zmniejszamy budżet Gminy po stronie dochodów o 1 778 zł, tj. o kwotę 
zmniejszającą subwencję oświatową, a po stronie wydatków o tę samą kwotę zmniejszamy 
wydatki bieżące Szkoły Podstawowej.  
W § 2 uchwały zmniejszamy o kwotę 1 960 zł środki przeznaczone na energię elektryczną w 
oczyszczalniach i kwotę tę przeznaczamy na czyszczenie nawierzchni boiska 
wielofunkcyjnego Orlik. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 19/XXXI/2013 w sprawie 
zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
 
Ad. 10 
 
Skarbnik Gminy zabrała głos i poinformowała, że w uchwale zwiększamy budżet po stronie 
przychodów o wolne środki w wysokości 413 252 zł, dochody zwiększamy o kwotę 489 647 
zł. Są to środki z PROW (umowa została już podpisana). Po stronie wydatków kwotę 802 899 
zł przeznaczamy na budowę kanalizacji przy ul. Młyńskiej (z tego 489 647 zł to środki 
z PROW, a 313 252 zł środki własne Gminy), a kwotę 100 000 zł dodajemy do zadania 
inwestycyjnego: przebudowa ul. Szkolnej, Polnej, Smolnej i Krótkiej. Przesunięć dokonano, 
aby umożliwić podpisanie umowy z wykonawcą do 30 dni po przetargu. Po otrzymaniu 
decyzji Wojewody o dotacji na tę inwestycję z tzw. „Schetynówek” wprowadzimy te środki 
do budżetu równocześnie zdejmując z tej inwestycji środki własne np. na zagospodarowanie 
terenu przy ul. Wolności- Wojska Polskiego.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 20/XXXI/2013 w sprawie 
zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok. 
 
Ad. 11 
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła, że zwiększamy dochody Gminy po stronie 
dochodów o kwotę 90 000 zł. Jest to dotacja z PROW na remont Sali widowiskowej wraz z 
zapleczem scenicznym w GOK i o tą samą kwotę zwiększamy wydatki na powyższe zadanie. 
W budżecie już mamy środku własne na to zadanie w wysokości 109 461,94 zł.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 21/XXXI/2013 w sprawie 
zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok. 
 
Ad. 12 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 22/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2021.  
 
Ad. 13 
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z tym, iż w nowych załącznikach WPF-u nie ma 
już załącznika z wykazem umów, których realizacja przekracza rok budżetowy (tzw. ciągłość) 
należało zmienić treść § 2 pierwotnej uchwały w sprawie WPF. W paragrafie tym Rada 
Gminy upoważnia Wójta do podpisywania umów z terminem realizacji przekraczającym rok 
budżetowy określając limit w wysokości 250 000 zł.  
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Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 23/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2021.  
 
Ad. 14 
 
Skarbnik Gminy  poinformowała, że w związku z tym, iż 30 stycznia 2013 r. została podjęta 
uchwała o udzieleniu dotacji celowej dla OSP w wysokości 4 000 zł, a budżecie Gminy na 
rok 2013 jest przeznaczona na ten cel kwota 3 000 zł należy zmienić kwotę w przedmiotowej 
uchwale z 4 000 zł na 3 000 zł.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 24/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany uchwały nr 4/XXIX/2013 Rady Gminy w Boronowie z dnia 30 stycznia 2013 
roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Boronowie.   
 
Ad. 15 
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z dzisiejszą uchwałą budżetową, w której Rada 
Gminy przyznała dotację dla Ochotniczej Straży Pożarnej w wysokości 130 000 zł na zakup 
samochodu pożarniczego, Radzie Gminy konsekwentnie został przedłożony projekt uchwały 
w przedmiotowej sprawie.  
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że kwestia zakupu wozu bojowego i związanej 
z tym zakupem dotacji była poruszana na ostatniej sesji, w której uczestniczył Prezes OSP 
Pan Bogdan Brol oraz na komisjach stałych Rady Gminy. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że na chwile obecną przeznacza się kwotę 130 000 zł, dalsze 
ewentualne posunięcia będą czynione po ustaleniach OSP z Marszałkiem Województwa. 
Radna Irena Brol dodała, że z tego co jej wiadomo wniosek OSP w Boronowie znajduje się 
na czwartym miejscu, są więc duże szanse na przyznanie środków.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 25/XXXI/2013 w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Boronowie.  
 
Ad. 16 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż poinformował, że na wniosek komisji Wójt 
przygotował uchwałę w sprawie podwyższenia o 20 zł diet wypłacanych sołtysom. Podwyżka 
ta nastąpi od 1 kwietnia. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 26/XXXI/2013 w sprawie 
ustalenia wysokości diet dla sołtysów-przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych Gminy Boronów.  
 
Ad. 17 
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska wyjaśniła powody, dla których przygotowano uchwałę. 
Otóż po przesłaniu uchwał do Nadzoru Prawnego, ma on 30 dni na weryfikację i zgłoszenie 
ewentualnych uwag do uchwał w postaci rozstrzygnięcia nadzorczego. Jeżeli termin ten 
upłynie to wtedy ewentualne uwagi do uchwały mogą być jedynie rozstrzygnięte przez 
Wojewódzki Sąd Administracyjny. Taka sytuacja nastąpiła w przypadku uchwały w sprawie 
uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren sołectwa Zumpy 
oraz kolejnej sołectwa Dębowa Góra. Rada Gminy w terminie 30 dni przesyła do Sądu 
stosowną dokumentację wraz z odpowiedzią na skargę, która stanowi załącznik do uchwały. 
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Ponieważ w wymaganym terminie nie odbyła się sesja Rady Gminy, aby dopełnić 
formalności i nie pozostawać w bezczynności przesłano do Sądu dokumentację. Odpowiedź 
przygotowana przez firmę sporządzającą plan wraz z uchwałą upoważniającą Wójta do 
reprezentowania Rady Gminy na zewnątrz została przygotowana na tę sesję i po 
przegłosowaniu będzie niezwłocznie dosłana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
W odpowiedzi firma wystosowała stanowisko odrzucające uwagi Wojewody Śląskiego do 
uchwały.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że taka procedura dotyczy dwóch uchwał, tej i następnej. Dwie 
uchwały dla Boronowa oraz Huciska otrzymały rozstrzygnięcie nadzorcze. Nie jest jeszcze 
rozstrzygnięta kwestia uchwały w sprawie planu dla Grojca, gdyż nie otrzymaliśmy 
rozstrzygnięcia nadzorczego, nie skierowano jej również do Sądu Administracyjnego. 
Postępowanie firmy wobec poszczególnych uchwał było identyczne.  
Wójt Gminy  poprosił o wprowadzenie poprawki do uchwały. W odpowiedzi na skargę, gdzie 
na końcu podaje się załączniki należy dopisać „odpis odpowiedzi na skargę”. Uchwała wraz 
z odpowiedzią musi być wysłana do Sądu Administracyjnego w dwóch egzemplarzach. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na błąd, który pojawił się w odpowiedzi na 
skargę. Skarga dotyczy sołectwa Zumpy, a w „Uzasadnieniu” w ostatnim akapicie punktu 
pierwszego jest mylnie podane sołectwo Dębowa Góra.  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę Przewodniczącego Rady 
Gminy dotyczącą zmiany sołectwa Dębowa Góra na sołectwo Zumpy.  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę Wójta Gminy dotyczącą 
dopisania w odpowiedzi na skargę „załącznik: odpis na skargę”. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 27/XXXI/2013 w sprawie 
odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego dotyczącą uchwały Rady Gminy 
w Boronowie nr 60/XXV/2012 z dnia 26 września 2012 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren sołectwa 
Zumpy w Gminie Boronów.  
 
Ad. 18  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że również w tej uchwale należy dopisać 
w odpowiedzi „załącznik: odpis na skargę”.  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę dotyczącą dopisania 
w odpowiedzi na skargę „załącznik: odpis na skargę”. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 28/XXXI/2013 w sprawie 
odpowiedzi na skargę Wojewody Śląskiego dotyczącą uchwały Rady Gminy 
w Boronowie nr 61/XXV/2012 z dnia 26 września 2012 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren sołectwa 
Dębowa Góra w Gminie Boronów.  
 
Ad. 19 
 
Wójt Gminy wspomniał, że co roku Rada Gminy podejmuje uchwałę w sprawie programu 
opieki nad zwierzętami. Program ten nie różni się znacząco od poprzedniego.  
            
    
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 29/XXXI/2013 w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Boronów w 2013 r.  
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Ad. 20 
 
Radna Jolanta Sierańska wyjaśniła, że w uchwale w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej pojawił się niefortunny zapis o kontroli stowarzyszeń pod względem 
finansowym. Wydział Nadzoru nie zgodził się  z tym zapisem i dlatego ta uchwała jest 
uchylana, a podejmowana nowa. Komisja Rewizyjna może dokonać kontroli pod względem 
wykorzystania dotacji gminnej.  
 
Radny Henryk Ledwoń przyznał, że słusznie Nadzór miał uwagi, gdyż stowarzyszenia może 
kontrolować Starostwo, a Komisja jedynie pod względem wykorzystanych dotacji.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 30/XXXI/2013 w sprawie 
uchylenia uchwały nr 103/XXVIII/2012 Rady Gminy w Boronowie z dnia 27 grudnia 
2012 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013.  
 
Ad. 21  
 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że usunięto z uchwały punkt o kontroli 
stowarzyszeń.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 31/XXXI/2013 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2013.  
 
Ad. 22 
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska wniosła poprawkę do treści uchwały. W tytule 
uchwały należy dopisać „w sprawie uchwalenia statutu GOK w Boronowie”. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę dotyczącą dopisania w tytule 
uchwały „ w sprawie uchwalenia statutu GOK w Boronowie”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zmiana uchwały polega na wprowadzenia 
punktu o możliwości powołania przez dyrektora GOK organu doradczego.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 32/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany uchwały nr 98/XXVIII/2012 Rady Gminy w Boronowie z dnia 27 grudnia 2012 r. 
w sprawie uchwalenia statutu GOK w Boronowie.  
 
Ad. 23 
 
Przewodniczący Rady Gminy zasięgnął informacji w referacie Gospodarki Gruntami 
w Urzędzie Gminy odnośnie działek będących przedmiotami podejmowanych kolejno 
uchwał. 
Uchwała dotyczy dwóch małych działek na ulicy Poprzecznej, których wykupienie pozwoli 
na utworzenie w całości drogi gminnej.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 33/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
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Ad. 24  
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że uchwała została przygotowana z myślą o ewentualnym 
wydzierżawieniu terenu przy drodze w stronę Koszęcina firmie prywatnej pod elektrownię 
solarową. Firma interesuje się dzierżawą na okres 25 lat części działki. Inwestorzy uzyskali 
zgodę z Enionu na wprowadzenie takiej energii do sieci. Wójt przypomina, że teren ten nie 
jest użytkowany od 30 lat, a wydzierżawienie go byłoby z pożytkiem dla Gminy.  
 
Radny Henryk Myrcik  zapytał, czy jest gdzieś sprecyzowany konkretny cel 
wydzierżawienia terenu, gdyż firma mogłaby zmienić profil działalności podczas trwania 
dzierżawy na nieodpowiadający gminie.  
Wójt Gminy  odpowiedział, że szczegółowe informacje będą zawarte w umowie, w której 
również znajdzie się klauzula wypowiedzenia dzierżawy.  
Radny Bogdan Hutsz zastanawia się, jak będą się mieszkańcy zapatrywać na powstanie 
takiej elektrowni solarowej. Obawia się ewentualnych sprzeciwów. Rada Gminy nie zna 
dokładnych szczegółów planowanej działalności.  
Radny Krystian Jaksik zapytuje, czy na pewno teren pod dzierżawę jest nieużytkiem, 
z którego nikt w tej chwili nie korzysta.  
Wójt Gminy  odpowiedział, że jest to nieużytek. Jeżeli chodzi o firmę, jest to firma o kapitale 
polsko-niemieckim. Pod Tarnowem i pod Berlinem ma już taką fermę. Panele solarów są 
ustawione na małych postumentach na niewielkiej przestrzeni, jest stacja transformatorowa. 
Nie należy się obawiać tego typu rozwiązań, gdyż są bardzo popularne w Europie. Teren 
w planie jest przeznaczony pod przemysł. Wójt uważa, ze taka inwestycja jest dla Gminy 
korzystna, pozwoli na zdobycie dodatkowych funduszy, być może pojawią się jakieś 
dodatkowe miejsca pracy dla mieszkańców. 
Przewodniczący Rady Gminy również uważa, że nie należy się obawiać takiej inwestycji, 
solary większość z nas ma na dachach i w żadnym razie nie szkodzą człowiekowi 
i środowisku.  
Radny Bogdan Hutsz zasugerował, że dobrze byłoby wyjaśnić to mieszkańcom.  
Wójt Gminy  odpowiedział, że jeżeli będzie taka konieczność udzieli takich wyjaśnień.  
 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 34/XXXI/2013 w sprawie 
dzierżawy nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej w Boronowie, 
stanowiącej własność Gminy Boronów na czas dłuższy niż 3 lata.  
 
Ad. 25 
 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że następne 8 uchwał dotyczy odnogi ulicy Leśnej. 
Gmina planuje wykupić teren, na którym powstała już infrastruktura pod drogę gminną.  
Radny Krystian Jaksik zapytał, czy wykupienie tych terenów pozwoli na skomunikowanie 
drogi z ulicą Szkolną, w celu zapewnienia bezpieczeństwa dzieciom udającym się do szkoły.  
Wójt  odpowiedział, że na razie nie. Póki co jest tam ścieżka, którą mogą się poruszać dzieci. 
Radny Krystian Jaksik dodał, że owszem, ale przechodzi przez teren prywatny.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 35/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
 
 
 
 
 



10 

Ad. 26 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 36/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 27 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 37/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 28 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 38/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 29 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 39/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 30 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 40/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 31 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 41/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Ad. 32  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 42/XXXI/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10-minutową przerwę. 
 
Ad. 33 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w wyniku nowelizacji ustawy o utrzymaniu 
czystości, Wójt zdecydował o wprowadzeniu kilku poprawek do podjętych wcześniej uchwał 
w tej sprawie. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że poprawka dotyczy wprowadzenia do treści uchwały następującego 
zapisu w § 1 punkcie 2: „w przypadku segregowania odpadów na posesji”. Zapis ten dotyczy 
otrzymania kompletu worków do segregacji. Są mieszkańcy, którzy nie zadeklarowali 
zamiaru segregowania śmieci na posesji i tacy mieszkańcy nie otrzymają od Gminy worków 
do segregacji.  
Radny Sławomir Badura stwierdził, że ustawa ma na celu zmobilizowanie mieszkańców 
gmin do segregowania odpadów i w związku z tym nawet jeśli mieszkaniec nie 
zadeklarowała na chwilę obecną segregacji śmieci być może będzie je w przyszłości 
segregował.  
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Radna Jolanta Sierańska również uważa, ze jeżeli mieszkaniec otrzyma worki może się 
zmobilizuje do segregowania. 
Radny Paweł Sukiennik uznał, że w deklaracji mieszkańcy się określali, co do sposobu 
gromadzenia odpadów na posesji i worki powinny być przyznawane zgodnie z deklaracją. Co 
więcej deklaracja przecież może ulec zmianie.  
Radca Prawny Mirosława Sulewska zwróciła uwagę, że w regulaminie powinny być jasno 
określone wszystkie zasady.  
Sekretarz Gminy Szymon Żyłka uznał, że jeśli w  uchwale nie pojawi się proponowany 
zapis to każdemu mieszkańcowi bez względu na to, czy zadeklarował chęć segregowania 
odpadów czy nie będzie przysługiwał komplet worków. 
Radna Jolanta Sierańska zapytała w jaki sposób będzie sprawdzane, kto zadeklarował 
segregację, a kto nie. Czy przedstawiciel firmy będzie jeździł z listą i sprawdzał. 
Sekretarz Gminy odpowiedział twierdząco.  
Radny Krystian Jaksik zapytał o zapis znajdujący się w punkcie poniżej, czy w przypadku 
liczniejszej rodziny przysługuje jej także dodatkowy komplet worków.  
Wójt Gminy  odpowiedział, że proponuje dopisać w tym punkcie „i 1 komplet worków”. 
Sekretarz Gminy odpowiedział, że w każdej chwili w przypadku nie wystarczającej ilości 
worków mieszkaniec może zgłosić się na gminę i dodatkowe worki będą mu wydane.  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła wprowadzenie do § 1, punktu 2 zapisu” 
„ w przypadku segregowania odpadów na posesji”.  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła wprowadzenie do § 1, punktu 4 zapisu: 
„ i 1 komplet worków”. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 43/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie Gminy Boronów.  
 
 
Ad. 34 
 
Wójt Gminy zaproponował, aby ze względu na przejrzystość uchwały wprowadzić 
cudzysłów w § 1 i dopisać słowo uchwały przed słowami: „ § 2 uchwały otrzymuje nowe 
brzmienie…” 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę wniesioną przez Wójta 
Gminy.  
Ponadto, dodał Wójt Gminy,  należy wprowadzić te same zapisy, które zostały wprowadzone 
do regulaminu. W punkcie 2 należy dopisać po słowach gromadzenia odpadów: „w 
przypadku segregowania odpadów na posesji” 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę wniesioną przez Wójta 
Gminy. 
Kolejna poprawka to dodanie w tym samym punkcie, podpunkcie b po słowach: o dodatkową 
sztukę „ i 1 komplet worków”  
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła poprawkę wniesioną przez Wójta 
Gminy. 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 44/XXXI/2013 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
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Ad. 35 
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 44/XXXI/2013 w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania planu działalności Instytucji Kultury-Gminnego 
Ośrodka Kultury w Boronowie za okres od 1 stycznia 2012 r. do dnia 31 grudnia 2012 r.  
 
 
Ad. 36 
 
Radna Aniela Frania zadała pytanie Kierownikowi GOPS Irenie Sitek odnośnie 
kwoty17 646,42 zł. Przeznaczonej na Domy Pomocy Społecznej. Czy rodzina dopłaca coś do 
pobytu osoby w takim miejscu. 
Radny Bogdan Hutsz zapytał, czy kwota ta to całoroczny koszt pobytu w Domu Pomocy 
Społecznej. 
 
Kierownik GOPS Irena Sitek odpowiedziała, że nie. Osoba, która przebywa w Domu 
Pomocy Społecznej jest osobą samotną. Potwierdziła, że jest to koszt całoroczny.  
 
Radna Irena Brol zapytał, czy wzrasta ilość osób objętych pomocą GOPS. 
 
Kierownik GOPS odpowiedziała, że liczba ta maleje, a wiąże się to przede wszystkim ze 
spadkiem ilości dzieci objętych pomocą dożywiania (mniej liczne klasy). W roku 2011 liczba 
dzieci wynosiła 91, a w roku 2012 - 83.  
 
Kierownik GOPS wyjaśniła, że jeżeli jakieś dziecko nie kwalifikuje się do dożywiania, 
dyrektor szkoły może podjąć decyzję o wydawaniu bezpłatnych posiłków.  
 
Radny Witold Stawiarz zapytał jakie utrudniania w swojej pracy spotykają pracownicy 
GOPS.  
 
Kierownik GOPS odpowiedziała, że nieliczni pracownicy nie mają wystarczająco dużo 
czasu na pracę z ludźmi w terenie. Wiele godzin pochłania praca papierkowa i wszelkiego 
typu sprawozdania.  
 
Przewodniczący Rady zapytał jak układa się współpraca GOPS-u z Urzędem Pracy. Czy 
GOPS udziela informacji o możliwości ubiegania się o dotację na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej.  
 
Kierownik GOPS odpowiedziała, że otrzymuje oferty pracy z Urzędu Pracy i proponuje je 
bezrobotnym korzystającym ze świadczeń. Ponadto zwraca uwagę niektórym bezrobotnym na 
potrzebę zarejestrowania się w Urzędzie Pracy. Pracownicy służą również pomocą przy 
wypełnianiu odpowiednich formularzy, nie zajmują się jednak dotacjami. 
 
Radny Witold Stawiarz zastanawia się, jak postrzegana jest praca GOPS wśród 
mieszkańców.  
Kierownik GOPS przyznała, że może postrzeganie pracowników nie jest najlepsze, z tego 
względu, że pracownik powinien być przede wszystkim widziany w terenie, przy pracy 
z ludźmi, a nie w biurze przy pracy papierkowej. 
 
Radna Aniela Frania wyraziła konkluzję, że papier staje się ważniejszy od człowieka.   
  
Ad. 37 
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Odpowiedzi na interpelacje były udzielane na bieżąco.  
 
Ad. 38 
 
Radny Bogdan Hutsz zapytał jaka firma wykonuje remont Sali OSP w Boronowie.  
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że jest to firma z Olszyny. Prace trwają już 3 tygodnie i za około 
2 tygodnie powinny być ukończone.  
 
Radna Aniela Frania zabrała głos i przedstawiła problem zgłoszony jej przez mieszkankę 
ulicy Szkolnej dotyczący fatalnego stanu nawierzchni. Ulica nie nadaje się do 
przemieszczenia ze względu na duże ilości błota. Mieszkanka przypomniała, że na ul. 
Szkolnej mieszka 12 rodzin, zaprasza radnych na spacer po tej ulicy, aby przekonali się o jej 
fatalnym stanie. Radna dodała, że wysypywanie ulicy kruszywem nie przynosi pożądanych 
efektów, gdyż jest wypłukiwane.  
 
Wójt Gminy wypowiedział się, że jest przeciwny utwardzaniu ulicy Szkolnej. Poza tym 
nigdy nie da się z tej ulicy zrobić drogi dwukierunkowej. Po rozmowach z kierownictwem 
sklepu DINO przekazuje, że będzie utwardzana droga wzdłuż ich działki, tak jak było to 
wcześniej ustalone. Poza tym wszelkie nieutwardzone nawierzchnie na terenie Gminy 
w deszczową pogodę są pokryte błotem, nie tylko ulica Szkolna.  
 
Radny Sławomir Badura natomiast jest za utwardzeniem ulicy Szkolnej. Nie oczekuje 
wybudowania dwukierunkowej drogi, ale uważa, że przy okazji utwardzenia odcinka przy 
DINO należy utwardzić drogę do końca. Dobrze byłoby w tym roku sporządzić na to projekt. 
 
Wójt Gminy  zastanawia się w jaki sposób miałoby to zadanie być sfinansowane. Poza tym 
od dawna istnieje już projekt do ulic bocznych od ul. Powstańców, a póki co nie ma środków 
żeby go zrealizować. Ulice ks. Adamka, czy Wiśniowa również nie są utwardzone, a na ulicy 
ks. Adamka mieszka sporo rodzin, które również oczekują utwardzenia nawierzchni.  
Państwo Robok będą mieli niedaleko do asfaltu, mieszkańcy przy DINO również będą mieli 
utwardzoną nawierzchnię, a w Domu Nauczyciela tylko jedna rodzina jest zmotoryzowana.  
 
Radna Irena Brol stwierdziła, że ulica Szkolna nie jest zbyt gęsto zamieszkała. Po 
ewentualnym utwardzeniu nawierzchni istnieje ryzyko wzmożenia ruchu samochodowego 
i hałasu. Jest to ulica spacerowa, wiele osób porusza się po niej na rowerach, czy pieszo 
w stronę lasu.  Poza tym wiele innych dróg gminnych również czeka na utwardzenie. 
 
Radny Antoni Stroba przy okazji tematu utwardzania dróg wspomniał o ulicy Wiosennej 
w stronę stawów.  
 
Radna Jolanta Sierańska po raz kolejny monituje o wykonanie chodnika na ulicy 
Częstochowskiej. Ostatnio była świadkiem przykrego incydentu, w którym o mało samochód 
nie potrącił dziecka. Radna powtarza, że jest to bardzo niebezpieczna droga, bez pobocza i 
pochyła. Należałoby wybudować przynajmniej kawałek chodnika do ulicy Leśnej. 
Samochody jadące z Częstochowy poruszają się bardzo szybko. Może warto byłoby przenieść 
tam radar z ulicy Wolności. 
Radny Henryk Ledwoń zastanawia się, czy jakąś metodą gospodarczą tego nie wykonać, 
poprzez ułożenie rur i przysypanie ziemią na przykład.  
 
Wójt Gminy  obiecał, że przy okazji rozmów z Inspektorem ZDW poruszy ten temat.  
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Radny Witold Stawiarz również skłania się ku pomysłowi radnej Sierańskiej o przeniesieniu 
na ulicę Częstochowską radaru z ulicy Wolności.  
Wójt Gminy uważa, że nie ma na to większych szans, ZDW raczej nie wyrazi zgody. Nie jest 
to takie proste i radar w nowym miejscu podlega ponownej weryfikacji technicznej, co sporo 
kosztuje.  
Przewodniczący Rady proponuje, aby radni z rejonu ul. Częstochowskiej zebrali podpisy 
mieszkańców i w formie petycji przesłali do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  
 
Radny Sławomir Badura zapytał Wójta o remont przepompowni, ile wyniosły koszty 
awarii. 
 
Wójt  odpowiedział, że jedna wizyta to koszt około 1000 zł.  
 
Radny Sławomir Badura zapytał ilu mieszkańców jest podłączonych do tej awaryjnej nitki. 
 
Wójt  odpowiedział, że 50.  
 
Radny Sławomir Badura zaproponował, aby wystosować pismo do tych mieszkańców, że 
koszty usuwania awarii będą doliczone do rachunku za wodę i ścieki.  
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że w ubiegłym roku okresie Świąt Wielkanocnych były trzy 
awarie i mieszkańcy otrzymali stosowne pismo.  
Na pytanie Radnego Bogdana Hutsza ile awarii było w Zumpach Wójt odpowiedział, że ani 
jednej.  
 
Ad. 39 
 
Wolne głosy i wnioski wyczerpano w punkcie poprzednim.  
 
Ad. 40 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że otrzymał od Wójta sprawozdanie 
o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. W przypadku nauczycieli stażystów obyło 
się bez wyrównań, w przypadku nauczycieli kontraktowych Gmina dopłaca 1 140, 83 zł, 
a nauczycieli mianowanych kwota ta wynosi 21 934,08 zł.  
 
Radna Irena Brol zabrała głos i stwierdziła, że dopłaty te stanowią dość kontrowersyjny 
temat, również wśród samych nauczycieli, gdyż niektórzy otrzymują pieniądze „za darmo”. 
Na szczęście w naszej szkole przyjęło się, że w przypadku zastępstw otrzymują je 
nauczyciele, którzy nie mają wypracowanych godzin, aby w ten sposób zrekompensować 
nadpłacane wynagrodzenie.  
 
Radny Witold Stawiarz poinformował, że w piątkowym wydaniu dodatku lublinieckiego do 
Dziennika Zachodniego pojawiła się sylwetka Dyrektor GOK- Pani Bogusławy Leśniowskiej, 
nominowanej w plebiscycie „Kobieta na medal”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że otrzymał z Prokuratury Rejonowej 
sprawozdanie o przestępczości i metodach zwalczania. Przedstawił w skrócie statystyki. 
Dokładniej z raportem można zapoznać się na stronie internetowej lub w Biurze Obsługi 
Rady w Urzędzie Gminy.  
 



15 

Przewodniczący Rady poinformował ponadto, że otrzymał pismo od Burmistrza 
Tarnowskich Gór i Przewodniczącego Rady Tarnowskich Gór z prośbą o poparcie projektu 
„Limuzyna na szynach”. Jest to pomysł utworzenia linii kolejowej łączącej port lotniczy 
w Katowicach-Pyrzowicach z miastami Aglomeracji Górnośląskiej, biegnącej miedzy innymi 
przez Tarnowskie Góry. Przewodniczący Rady przekazał, że zamieszczono na stronie 
internetowej Gminy link do projektu, z możliwością tzw. lajkowania w celu wyrażenia 
poparcia.  
 
Radny Sławomir Badura wyjaśnił, że są to linie już istniejące, nowoczesna infrastruktura. 
Przewidywany czas biegu szynobusa do stacji docelowej wynosiłby ok. 40, 45 minut. Jest to 
bardzo dobre rozwiązanie, ze względu na korzystne połączenia z większymi miastami Śląska, 
na przykład z Gliwicami.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że jak każdego roku radni otrzymali 
zaproszenie z Kurii na Wielkopostne Dni Skupienia, przypomniał również radnym 
o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do dnia 30 kwietnia.  
Na koniec zapoznał obecnych z pismem z WOM dotyczącym szkoleń dla nauczycieli na 
terenach wiejskich oraz podziękował za otrzymane kartki świąteczne.  
 
Ad. 41 
 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXXI sesję Rady 
Gminy w Boronowie. 
 
       
        Przewodniczący Rady Gminy 
         Edward Czyż 
 
      
 
 
  
Sporządziła: mgr Ewa Stefanik 
 


